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Protokoll fra styremøte 
 

Møtenummer 1/2025 
Dato: 15. januar 2025 
Tid: kl 17 
Sted: Idrettens hus 

 
Navn Til stede Forfall Fravær * 
Siri Ommedal (Styreleder) x    
Staale Grude Haaland (Nestleder) x  08/2025  
Sandra Serine S Pettersen  D   
Trond Nerdal x    
An-Magritt Stendahl x    
Neri Fisketjøn x    
Marit Fjellanger Bøhm  x   
Ida Efteland (Vara) x    
Oddvar P Støle (Vara) x    
Rune Røksund, daglig leder/org.sjef x    

 
*Ikke tilstede i sak nummer. D = deltok digitalt.          LINK TIL STYRETS ÅRSHJUL  
 
 
Inhabilitetsvurdering 
 
ORIENTERINGSSAKER 
 
01/2025 NM-veka – prosjektleder orienterer 
02/2025 Idrettsgalla og politisk møte i Trondheim 
03/2025 Økonomi (regnskap og budsjett) 
 
SAKER 
 
04/2025 Protokoll 
05/2025 Høring – Godt styresett 
06/2025 Rogalandsidretten vil og skal 
07/2025 Møteplan og årshjul 2025  
 
Eventuelt 
 
08/2025 Kriterier Innsatspokalen 
 
 
Vedlegg 
 Notater fra styreseminaret høsten 2024 
 Link til protokoll 12.12.24 
 Innsendt høring moms 
 Høring anlegg 1. april 
 
  
 
 
  

Protokoller fra Rogaland Idrettskrets  
er tilgjengelige på kretsen sine nettsider 
www.idrettsforbundet.no/rogaland   
etter at protokollen er godkjent av styret. 
 

https://aarshjulet.nif.no/arshjul?w=uc8ecc9542
http://www.idrettsforbundet.no/rogaland
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Inhabilitetsvurdering 
Ingen av styrets medlemmere anså seg inhabile i forhold til sakslisten. 
 
 
ORIENTERINGSSAKER 
 
01/2025 NM-veka – prosjektleder orienterer 
 
Prosjektleder Gjert Smith jr. orienterte om status på planlegging og økonomien i prosjektet. 
 
Vedtak 
Styret ser fram til arrangementet og stiller seg til disposisjon for representasjon under arrangementet. 
 
 
02/2025 Idrettsgalla og politisk møte i Trondheim 
 
Styreleder orienterte fra besøket i Trondheim. RIKs delegasjon bestod av fylkesordfører Ole Ueland, leder av 
regional, kultur og næringsutvalget Unni Fuglestad, leder av opplæringsutvalget Anne Kristin Bruns, leder av 
UKIS i Stavanger kommune Cille Ihle, styreleder Siri Ommedal, nestleder Staale Grude Haaland, 
prosjektleder for NM-veka og rådgiver Gjert Smith jr. og daglig leder Rune Røksund. 
 
Delegasjonen deltok på to gode konferanser og idrettsgallaen. Vi benyttet samtidig reisen til å besøke 
Olymiatoppen Midt Norge på Granåsen og paraidrettssenteret på Ranheim 
 
Vedtak 
Styret tok saken til orientering. 
 
 
03/2025 Økonomi (regnskap og budsjett) 
 
Regnskapsrapport per 31.12.2024 gjennomgås. Regnskapet er ikke ferdig, men vil etter planen per i dag 
legges fram til godkjenning på februarmøtet. 
 
Vedtak 
Styret tok saken til orientering. 
 
 
 
SAKER 
 
 
04/2025 Protokoll 
 
Vedtak: 
Protokoll ble godkjent via mail etter sist møte, og er publisert på våre nettsider. 
 
 
05/2025 Høring – Godt styresett 
 
Idrettsstyret har vedtatt å be særforbund og idrettskretser om råd i forhold til de anbefalinger som ligger i 
Rapport Godt styresett. Fristen for å avgi høringssvar er 20. januar og idrettskretsstyret vedtok på styremøte 
12. desember 2024 at arbeidsutvalget skulle gjennomgå saken og laget utkast til høringssvar. 
Arbeidsutvalget har gjennomgått høringen i detalj, og laget forslag til høringssvar. 
 
Vedtak: 
Arbeidsutvalget får ansvar for å oversende vårt svar innen fristen. 
 
 
 
 
 

https://www.idrettsforbundet.no/idrettskrets/rogaland/om-oss/styret-og-stell2/styreprotokoller-RIK/
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06/2025 Rogalandsidretten vil og skal 
  
Styret ba i forrige styremøte om en gjennomgang av notatene fra høstens styresemiar. Styret fikk tilsendt 
notater fra styreseminaret med innkallingen, og gikk gjennom punktene. Grunnet administrasjonens fokus på 
NM-veka i juni 2025 settes en del oppgaver til oppfølging over sommeren.  
 
Oppgaver for videre oppfølging: 
 

Hva Hvordan Når Hvem 
Strategisk viktige 
idrettsarrangementer 
 

Lage utkast til plan for 
oppfølging mot tinget i 
2026 

Q3 – styreseminaret? AU forbereder saken 

RIK mener; om fylkespolitikk 
 

Oppdatere gjeldende 
versjon. Se også neste 
punkt. 
 
Merk at admin må 
avgi sin årlige rapport 
om prioritering 2026 
til fylkesadmin innen 
1. mai. 

Q2  AU forbereder saken 
 
Orienteringssak i 
møte 2/2025. 

Fellesmøte med fylkespartiene 
 

AU avklarer med 
fylkesordføreren, i 
allerede avtalt møte. 
 
Innhold: RIK vil og 
skal, RIK om 
fylkespolitikk og 
oppfølging av norsk 
idretts nasjonale mål 
ift Stortingsvalget  
 
 

Q1 – starte prosessen 
 
Q3 – gjennomføres 
før valget, som vårt 
bidrag til 
valgkampen? 

AU forbereder sak  
 
Orienteringssak i 
møte 2/2025. 

Strategiske samarbeidspartnere Benytte probono 
bistand fra 
Prosperastiftelsen?  
 
Daglig leder er i 
dialog med både 
Prospera og 
Sparebankstiftelsen.  
 
Flere scenarier... 

Q3 AU forbereder sak.  
 
Orientering i møte 
2/2025. 

Parasenter i Rogaland Saken spilles inn til 
behandling i 
anleggsutvalget 

Q1 – fram til 
idrettskretstinget 

Neri – og Trond 

Talking points til styrets medlemmer, 
til bruk ved representasjon. 

Forslag ligger som 
vedlegg til 
protokollen. 

Q1 Daglig leder 
oversender snarest. 

 
Vedtak: 
Styret vedtok ovenenvte plan for oppfølging. 
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07/2025 Møteplan og årshjul 2025  
 
Arbeidsutvalget foreslår at vi diskuterer mulighetene for å avholde ett til to styremøter i kombinasjon med 
besøk rundt om i fylket. Forslag til møteplan i 2025 fram til og med styreseminaret: 
 

• RIK styremøte 2/2025 20. februar kl 17 
• RIK styremøte 3/2025 20. mars kl 17, Haugalandet 
• RIK styremøte 4/2025 29. april kl 17 
• RIK styremøte 5/2025 14. mai kl 17 
• RIK styremøte 6/2025 18. juni kl 17 
• RIK styremøte 7/2025 21. august kl 17 
• RIK styreseminar 19 – 20 september, Dalane 

 
I tillegg kommer nasjonale møteplasser som idrettstinget, idrettskretslederledermøtet, IKSU-møter 
(idrettskretsledernes samarbeidsutvalg) – og NM-veka her hjemme. Videre jobber vi med plan for RIKsnytt for 
særkretser og idrettsråd. 2025 er det året hvor vi selv arrangerer idrettsråds- og anleggskonferanse på 
høsten. Sist, men ikke minst oppstår det behov for representasjon fra styret på årsmøter og mer tilfeldige 
arrangementer.  
  
Denne linken til ÅRSHJUL vil bli oppdatert etter hvert som datoer blir fastsatt. 
 
Vedtak: 
Styret vedtok å avholde styremøter på datoene ovenfor, og ber arbeidsutvalget om å legge fram forslag til 
plan for gjennomføring av styremøte 3 og styreseminar på neste styremøte. 
 
 
08/2025 Kriterier Innsatspokalen 
 
Kriteriene ble tatt opp igjen ved møteslutt. Bakgrunnen er styreleder og juryleders orientering fra juryens 
arbeid.  
 
Vedtak 
Styret ber AU legge fram forslag til justerte kriterier til behandling neste styremøte. Saken behandles før 
behandling av juryens innstilling. 
 
 
Foreløpig plan for saker til neste møte 

• Regnskap til signering. Obs. Fysisk oppmøte! 
• Representanter til idrettstinget? 
• Se oppgaver i sak 6/2025 
• Innkomne saker 

 
 
 
Stavanger 16. januar 2025 
 
For idrettskretsstyret 
Rune Røksund 
 

https://aarshjulet.nif.no/arshjul?w=uc8ecc9542

